

FANCL 限時福利 FANCL Limited-time Perks

條款及細則:

- 1. 優惠期由即日起至 2025年 6月 9日,逾期作廢。
- 2. 此優惠適用於 3 香港客戶。
- 3. 換領時必須下載 iFANCL HK App, 並登記成為會員。 每位會員只可換領一次。
- 4. 敬請至少 3 天前致電分店預約修眉、皮膚及體質分析服務。可於 iFANCL HK App 內「店鋪位置」查閱地址、電話及營業時間。
- 5. 禮遇換領卡只可使用乙次,影印本恕不接受。實體禮遇換領卡於使用後會被收回。
- 6. 禮遇換領卡不能與其他折扣或優惠同時使用。
- 7. 禮遇換領卡不可兌換現金、換領其他產品或退款。
- 8. FANCL 保留隨時更改條款及細則的權利而無需另行通知。如有任何爭議·FANCL 將保留 最終決定權利。

Terms and conditions:

- 1. The promotion period runs from now until 9 June 2025 and will be void after this date.
- 2. This offer is only applicable to 3 Hong Kong customers.
- 3. Customers must download iFANCL HK App and register as member to redeem the offer. Each member may redeem it only once.
- 4. Appointments for eyebrow services, skin and health tests must be booked at least three days in advance. Addresses, contact numbers and business hours are available in the "Store Locator" section in the iFANCL HK App.
- 5. The gift card is single-use only; photocopies will not be accepted, and the physical voucher will be collected after use.
- 6. The gift card cannot be used in conjunction with other discounts or promotions.
- 7. The gift card cannot be exchanged for cash, other products, or refunds.
- 8. FANCL reserves the right to change the terms and conditions at any time without prior notice. In the event of disputes, FANCL's decision is final.

